
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 37. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 lutego 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego, wykonującego obowiąz-

ki ministra finansów 

Szanowny Panie Premierze! 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o wyjaśnienie, dlaczego przy zastosowaniu obniżki VAT na paliwa i gaz 

nie obniżono podatku VAT na olej opałowy. Znaczna część Polaków jako podstawowego źródła ciepła uży-

wa oleju opałowego. Jednocześnie proszę o informację, czy w trybie pilnym rząd zakłada podjęcie inicjatywy 

ustawodawczej, która obniży stawkę VAT na olej opałowy do poziomu obowiązującego dla innych paliw. 

Stanisław Gawłowski 
 


